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till Stockholms stadsbild måste den kommande processen för detta projekt ta stor hänsyn 

till den kulturmiljö som finns på Blasieholmen.  

 

Forts. § 8  Tullhuset bör kunna arbetas in i förslaget till Nobelcenter, för att tillsammans utveckla 

  det idag bortglömda hörnet av Blasieholmen. Den nya bebyggelsen ska placeras så att 

  Tullhuset kan stå kvar. Följaktligen finns ingen anledning för Stockholms Hamn AB att 

  sälja tullhuset till exploateringsnämnden.” 

 

Styrelsen beslöt, med bifall till bolagsledningens förslag och med avslag på Ann-Catrin 

Åslunds yrkande, 

att godkänna försäljningen av f.d. Tullhuset på Blasieholmen. 

 

att       ge VD i uppdrag att genomföra försäljningen.  

 

Ann-Katrin Åslund reserverade sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 

§ 9  

Val av suppleant till styrelsen i Nynäshamns Mark AB  

 

I ärendet förelåg skrivelse till styrelsen den 15 september 2015.  

 

Styrelsen beslöt 

att till suppleant i Nynäshamns Mark AB välja Ida Karlbom för tiden från den  

22 september 2015 till tiden vid slutet av den bolagsstämma som följer efter 

nästa val till kommunfullmäktige. 

§ 10  

Rapporter  

a)  Finansrapport 

Mats Lundin redovisade den utdelade finansrapporten. 

 

Styrelsen beslöt 

att godkänna den redovisade rapporten. 

 

b)  Lägesrapport Utvecklingsprojekt Kapellskär 

Per Ling-Vannerus redovisade för till styrelsen utsänd Lägesrapport -2015, T2, daterad 

11 september 2015. 

 

Styrelsen beslöt 

att godkänna den redovisade rapporten. 

 

 


